
 

Bestyrelsesmøde – Afdeling 695-0  

den 3. august 2022 

Kl. 14.30 til 16.30 hos Joan Frejavej 65 
 

Referant: Inge Lise 

Ordstyrer: Inge Lise 

Til stede: Joan, Ingemarie, Hanne-Lis og Inge Lise 

 

 

 

Dagsorden:  

Referat fra sidste møde godkendt. 

Formanden har ordet. 

Erik har ferie i uge 31 og 32. Når han kommer tilbage, skal vi høre ham, om sokler er udbedret, 

samt om han vil male striberne på P-pladsen op. Fra næste afdelingsmøde, mangler vi et 

bestyrelsesmedlem, da Hanne-Lis udtræder af bestyrelsen. Vi skal forhøre os, om der er nogen, som 

vil stille op til bestyrelsen. Der er igen gennemkørsel af knallerter og bankning på døre. Denne gang 

ved nr. 67 og 69, hvor der også er væltet/smadret krukker. Det eneste, der er at gøre, er at kontakte 

politiet hver gang, det sker. Der er budgetmøde i fælleshuset den 6/10-2022 kl. 10 og afdelingsmøde 

samme sted den 3/11-2022 kl. 16. 

1. Siden sidst (bordet rundt) 

Intet at berette. 

2. Maling af viceværtsskur 

Ved afdelingstjek i foråret talte vi om at få malet viceværtsskur. Erik har foreslået, at vi får malet i 

samme farve som vores skure i rødt og hvidt. Det synes, vi i bestyrelsen er en rigtig god ide. Det 

skal drøftes med Torben, om det skal sættes i gang i år eller til næste år.  

3. Nyt bord/bænkesæt på fællesarealet 

Vi skal en tur til Hasseris Gymnasium og se og sidde ved deres bord/bænkesæt. Det er den slags, vi 

gerne vil have. Derefter skal Inge Lise kontakte Michael Sigsgaard fra Rubaek.dk, om vores tilbud 

stadig er gældende. Hvorefter vi skal have grønt lys for at købe. 

4. Stakit i haverne 
Stakit blev malet i 2020. Det skaller allerede af flere steder, og vil formentlig ikke holde 3-4 år 

endnu, inden skal males. Erik har foreslået, at vi får vedligeholdelsesfrit, som de har på Jørgensens 

Plads. Det er rigtig pænt. Vi vil til budgetmøde foreslå, at vi lader det gamle stakit forfalde, sætter 

penge af til vedligeholdelsesfrit stakit og får det om nogle år. 

5. Eventuelt  

 Intet at berette 

 

6. Næste møde – Fjerde kvartal 2022 

Næste møde aftaler vi efter afdelingsmødet den 3/11-22, hvor vi forhåbentlig får et nyt 

bestyrelsesmedlem. 

Frejavej 


